
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 379
Kan ministeren oplyse, hvor mange kontrolbesøg Fødevarestyrelsen har fore-
taget i årene 2015, 2016 og 2017 om, hvorvidt antallet af slagteriers halal-
slagtninger stemmer overens med ordrer specifikt på halalslagtet kød, jf. § 9 i
bekendtgørelse om slagtning og aflivning af dyr, og vil ministeren oplyse an-
tallet af overtrædelser, og hvad sanktionerne var, såfremt der blev konstateret
overtrædelser hos slagterierne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus
Kvist Hansen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2017-18
MOF Alm.del  Spørgsmål 379
Offentligt


